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Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Fryštáku č. Z 5/2021/VIII ze dne 30. 6. 2021 

 

Přítomni: Mgr. Lubomír Doležel, Ing. Pavel Gálík, Jaroslav Hrbáček, Mgr. Roman Lauterkranc, Mgr. 

Pavel Nášel, Ing. Karel Zlámalík, Ing. Jan Görig, Pavel Ševčík, Michaela Nutilová, DiS., Alois 

Langer (příchod v 16.12 hodin), Ing. Stanislav Velikovský, CSc., Mgr. Marcela Klapilová, Mgr. 

Sylva Knedlová, Bc. Ilona Staňková, Mgr. Libor Sovadina (viz prezenční listina – příl. č. 1) 

Omluveni: Mgr. Helena Uhříková, Libor Mikl  

Hosté: Táňa Petrášová, účetní, Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO 

Řízení schůze: Mgr. Lubomír Doležel, starosta 

Zapisovatelka: Bc. Simona Dědičová 

Ověřovatelé:  Pavel Ševčík, Mgr. Pavel Nášel 

Místo:   sál ZDV Fryšták, ul. Holešovská, č.p. 166  

Začátek:  16.00 hodin 

Konec:   17.30 hodin 

 
 

 

 

 

Program: 

1. Zahájení, organizační záležitosti (usnášeníschopnost, určení zapisovatele, určení ověřovatelů zápisu, 

schválení programu jednání, způsob rozpravy, informace o činnosti Rady města Fryštáku v návaznosti na 

výpisy z jednání rady) 

 

2. Rozpočtové záležitosti města Fryštáku  

a) Návrh RO č. 10/2021 (resp. 11/2021 vzhledem k přečíslování v důsledku schválení RO č. 10/2021 radou 

města) - přijetí doplatku z finančního vypořádání dotace na výdaje spojené se zajištěním společných voleb do 

Senátu a zastupitelstev krajů konaných v roce 2020 ve výši 18.850 Kč 

b) Návrh RO č. 11/2021 (resp. 12/2021 vzhledem k přečíslování v důsledku schválení RO č. 10/2021 radou 

města) - přijetí dotace z Úřadu práce na veřejně prospěšné práce ve výši 1.026 Kč 

 

3. Návrh na schválení Závěrečného účtu města Fryšták za rok 2020 

 

4. Návrh na schválení Účetní závěrky města Fryšták k 31. 12. 2020 

 

5. Opatření ZMF k odstranění chyb a nedostatků uvedených v Zápise č. 104/2020/EKO z přezkoumání 

hospodaření města Fryštáku za rok 2020 

 

6.  Různé 

a.a) Žádost ředitelky Mateřské školy Fryšták, okres Zlín, p. o., o posílení rozpočtu na plat nepedagogického 

zaměstnance 

a.b) Návrh RO č. 13/2021 - přesun finančních prostředků na navýšení provozního příspěvku zřízené 

příspěvkové organizaci města – Mateřské škole Fryšták ve výši 55.000 Kč 

b.a) Návrh na poskytnutí finanční, popř. materiální podpory obcím postiženým živelnou katastrofou 

b.b) Návrh RO č. 14/2021 - přesun finančních prostředků na zajištění finančních darů pro obce postižené 

ničivým tornádem ve výši 500.000 Kč 

  

 

1. Zahájení, organizační záležitosti – starosta 

1.1 Usnášeníschopnost Zastupitelstva města Fryštáku č. Z 5/2021/VIII dne 30. 6. 2021 

Starosta v 16.00 hod. přítomné zastupitele i hosty přivítal a konstatoval, že je – dle prezenční listiny – přítomno 

celkem 14 členů ZMF (omluvena Mgr. Helena Uhříková z rodinných důvodů, Libor Mikl z pracovních 

důvodů) a sdělil, že je tedy přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva, a že je tudíž 

zastupitelstvo usnášeníschopné. Starosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno a vyhlášeno řádně v souladu 



Stránka číslo 2/11 Z 5/2021/VIII 

 

se zákonem o obcích a nikdo z občanů ani zastupitelů nevznesl k programu žádnou připomínku. Sdělil, že 

byly splněny všechny zákonné náležitosti pro to, aby zahájené zasedání pokračovalo a jednalo – v návaznosti 

na schválení navrženého programu (viz pozvánka ze dne 22. 6. 2021) - dle tohoto navrženého programu. 

 

1.2 Určení zapisovatele zasedání ZMF č. Z 5/2021/VIII                    

Starosta navrhl jako zapisovatelku zasedání ZMF č. Z 5/2021/VIII dne 30. 6. 2021 paní Bc. Simonu 

Dědičovou, asistentku starosty, bez připomínek zastupitelů. 

Připomínky: žádné 

U Z 5/2021/VIII/1.2 

ZMF schvaluje zapisovatelkou – pořizovatelkou zápisu z jednání ZMF č. Z 5/2021/VIII dne 30. 6. 2021 

pí Bc. Simonu Dědičovou. 

Pro: 14  Proti: 0 Zdrželo se: 0   

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/1.2 bylo schváleno. 

 

1.3 Určení ověřovatelů zápisu č. Z 5/2021/VIII dne 30. 6. 2021 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu č. Z 5/2021/VIII ze dne 30. 6. 2021 zastupitele Pavla Ševčíka a Mgr. 

Pavla Nášela, navržení souhlasili, ostatní zastupitelé neměli připomínek.  

Připomínky: žádné 

U Z 5/2021/VIII/1.3 

ZMF schvaluje ověřovatele zápisu pořízeného ze zasedání Zastupitelstva města Fryštáku č. Z 

5/2021/VIII, konaného dne 30. 6. 2021, zastupitele Pavla Ševčíka a Mgr. Pavla Nášela. 

Pro: 14  Proti: 0 Zdrželo se: 0      

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/1.3 bylo schváleno. 

 

V čase 16.12 se dostavil zastupitel Alois Langer,  

čímž počet všech přítomných zastupitelů stoupl na 15. 

 

 

1.4 Schválení programu zasedání ZMF č. Z 5/2021/VIII dne 30. 6. 2021 

Starosta navrhl jednat o bodech v souladu s obdrženou pozvánkou ze dne 22. 6. 2021 a z důvodu časové 

naléhavosti starosta v souladu s ustanovením § 94 odst. 1 zákona o obcích navrhl schválit zařazení bodu č. 6 

Různé, a to bod a.a) Žádost  ředitelky Mateřské školy Fryšták, okres Zlín, p. o., o posílení rozpočtu na plat 

nepedagogického zaměstnance, bod a.b) Návrh RO č. 13/2021 - přesun finančních prostředků na navýšení 

provozního příspěvku zřízené příspěvkové organizaci města – Mateřské škole Fryšták ve výši 55.000 Kč, bod 

b.a) Návrh na poskytnutí finanční, popř. materiální podpory obcím postiženým živelnou katastrofou a bod 

b.b) Návrh RO č. 14/2021 - přesun finančních prostředků na zajištění finančních darů pro obce postižené 

ničivým tornádem ve výši 100.000 Kč na zasedání zastupitelstva č. 5/2021/VIII dne 30. 6. 2021.  

Připomínky: žádné 

U Z 5/2021/VIII/1.4 

ZMF schvaluje program jednání ZMF č. Z 5/2021/VIII dne 30. 6. 2021 v souladu s obdrženou 

pozvánkou ze dne 22. 6. 2021 a v souladu s ustanovením § 94 odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), v platném znění, schvaluje zařazení do programu zasedání ZMF č. 5/2021/VIII dne 30. 

6. 2021 bod č. 6 Různé, a to bod a.a) Žádost  ředitelky Mateřské školy Fryšták, okres Zlín, p. o., o 

posílení rozpočtu na plat nepedagogického zaměstnance, bod a.b) Návrh RO - přesun finančních 

prostředků na navýšení provozního příspěvku zřízené příspěvkové organizaci města – Mateřské škole 

Fryšták ve výši 55.000 Kč, bod b.a) Návrh na poskytnutí finanční, popř. materiální podpory obcím 

postiženým živelnou katastrofou a bod b.b) Návrh RO - přesun finančních prostředků na zajištění 

finančních darů pro obce postižené ničivým tornádem ve výši dle rozhodnutí ZMF. 

Pro: 15   Proti: 0  Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/1.4 bylo schváleno. 
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1.5 Způsob rozpravy 

Starosta navrhl vést diskusi a hlasovat ke každému bodu ihned. 

Připomínky: žádné 

U Z 5/2021/VIII/1.5 

ZMF schvaluje způsob rozpravy jednání ZMF č. Z 5/2021/VIII dne 30. 6. 2021 – v souladu s Jednacím 

řádem ZMF – po přednesení důvodové zprávy – diskuse, hlasování a přijetí usnesení ke každému bodu 

ihned. 

Pro: 15  Proti: 0  Zdrželo se: 0     

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/1.5 bylo schváleno. 
 

1.6 Informace o jednání RMF v návaznosti na výpisy z jednání RMF č. R 14/2021/VIII ze dne 7. 6. 2021 

a RMF č. R 15/2021/VIII ze dne 14. 6. 2021 

Připomínky: žádné 

U Z 5/2021/VIII/1.6 

ZMF bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Fryštáku v návaznosti na předložené výpisy 

z jednání RMF č. R 14/2021/VIII ze dne 7. 6. 2021 a RMF č. R 15/2021/VIII ze dne 14. 6. 2021 bez 

připomínek. 

Pro: 15  Proti: 0    Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/1.6 bylo schváleno. 

 

Starosta nechal hlasovat o technickém usnesení v tomto znění: 

ZMF s odkazem na schválení usnesení Rady města Fryštáku č. U R 16/2021/VIII/28b) ze dne 29. 6. 2021, 

kdy byla radou města schválena změna rozpočtu města Fryštáku formou rozpočtového opatření               

č. 10/2021, bere na vědomí změnu číslování rozpočtových opatření v avizované pozvánce na zasedání 

Zastupitelstva města Fryštáku konané dne 30. 6. 2021 ze dne 22. 6. 2021. 

Pro: 15  Proti: 0    Zdrželo se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

2. Rozpočtové záležitosti města Fryštáku 

a) Návrh RO č. 10/2021 (resp. 11/2021 vzhledem k přečíslování v důsledku schválení RO č. 10/2021 

radou města) - přijetí doplatku z finančního vypořádání dotace na výdaje spojené se zajištěním 

společných voleb do Senátu a zastupitelstev krajů konaných v roce 2020 ve výši 18.850 Kč 

Předložil Mgr. Lubomír Doležel, starosta, a připravila Táňa Petrášová, účetní. Všichni obdrželi materiál 

elektronicky na úložišti. 

Rozpočtové opatření řeší přijetí doplatku z finančního vypořádání dotace na výdaje spojené se zajištěním 

společných voleb do Senátu a zastupitelstev krajů konaných v roce 2020. Výše přiznaného doplatku je 

18.845,89 Kč. 

Změna rozpočtu v celkové výši  +/+ 18.850 Kč 

Připomínky: Petrášová: Jedná se o doplatek voleb, který jsme dostali v rámci finančního vypořádání dotace 

z Krajského úřadu pro zajištění voleb z loňského roku. Požadovaný doplatek nám uznali v požadované výši. 

Peníze přišly na náš účet a je potřeba to zařadit do rozpočtu. Starosta: I když je to v malé výši jsou to peníze 

z venku, tak vždy musí být rozpočtové opatření.  

U Z 5/2021/VIII/2a) 

ZMF schvaluje RO č. 11/2021 

paragraf  / položka popis 

zvýšení / 

snížení 

+ / - 

PŘÍJMY 

6402 / 2222 

Finanční vypořádání, Ostatní příjmy 

z finančního vypořádání 

Účelový znak 98193 

+ 18.850 Kč 

  Celkem + 
       18.850 Kč 
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paragraf  / položka popis 

zvýšení / 

snížení 

+ / - 

VÝDAJE 

6409  6121 Ostatní činnosti, budovy a stavby + 18.850 Kč 

    Celkem + 18.850 Kč 

Pro: 15 Proti: 0    Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/2a) bylo schváleno. 

Termín: 15. 7. 2021 

Zodpovídá: T. Petrášová 

 

 

b) Návrh RO č. 11/2021 (resp. 12/2021 vzhledem k přečíslování v důsledku schválení RO č. 10/2021 

radou města) - přijetí dotace z Úřadu práce na veřejně prospěšné práce ve výši 1.026 Kč 

Předložil Mgr. Lubomír Doležel, starosta, a připravila Táňa Petrášová, účetní. Všichni obdrželi elektronicky 

materiál na úložišti. 

Rozpočtové opatření řeší přijetí dotace z Úřadu práce na veřejně prospěšné práce.  

Změna rozpočtu v celkové výši +/+ 1.026 Kč 

Připomínky: žádné 

U Z 5/2021/VIII/2b) 

ZMF schvaluje RO č. 12/2021 

paragraf  / položka popis 

zvýšení / 

snížení 

+ / - 

PŘÍJMY 

 / 4116 
Neinvestiční přijaté transfery ze státního 

rozpočtu 
+ 1 026 Kč 

  Celkem + 1 026 Kč 

      

paragraf  / položka popis 

zvýšení / 

snížení 

+ / - 

VÝDAJE 

6171  5011 Platy zaměstnanců v pracovním poměru + 1 026 Kč 

    Celkem + 1 026 Kč 

Pro: 15 Proti: 0    Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/2b) bylo schváleno. 

Termín: 15. 7. 2021 

Zodpovídá: T. Petrášová 

 
 

3. Návrh na schválení Závěrečného účtu města Fryšták za rok 2020 

Předložil Mgr. Lubomír Doležel, starosta, a připravila Táňa Petrášová, účetní. Všichni obdrželi materiál 

elektronicky na úložišti. 

Město má zákonnou povinnost projednat svůj závěrečný účet se zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření 

města za rok 2020. Návrh závěrečného účtu města Fryštáku za rok 2020 byl zveřejněn na úřední desce. Ve 

smyslu § 17 odst. 7 zákona č. 250/2000 Sb., rozpočtová pravidla ÚSC, v platném znění, mohou občané uplatnit 

ústní připomínky při projednávání závěrečného účtu na zasedání zastupitelstva. Projednání závěrečného účtu 

se uzavírá vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením bez výhrad, nebo souhlasem s výhradami. 
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Vzhledem k absenci chyb v hospodaření vyplývající ze Zprávy č. 104/2020/EKO o výsledku přezkoumání 

hospodaření, doporučuje starosta vyjádřit souhlas s celoročním hospodařením a závěrečný účet schválit bez 

výhrad. 

Připomínky: žádné 

U Z 5/2021/VIII/3 

ZMF schvaluje celoroční hospodaření – Závěrečný účet města Fryštáku za rok 2020, a to včetně Zprávy 

č. 104/2020/EKO o výsledku přezkoumání hospodaření města Fryšták za rok 2020, bez výhrad (viz 

příloha č. 2 tohoto zápisu). 

Pro: 12 Proti: 0    Zdrželo se: 3 (M. Nutilová, DiS., Mgr. R. Lauterkranc, A. Langer) 

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/3 bylo schváleno. 

 

 

4. Návrh na schválení Účetní závěrky města Fryšták k 31. 12. 2020 

Předložil Mgr. Lubomír Doležel, starosta, a připravila Táňa Petrášová, účetní. Všichni obdrželi materiál 

elektronicky na úložišti. 

Město Fryšták je povinno dle vyhlášky MF č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek 

některých vybraných účetních jednotek, v platném znění, projednat účetní závěrku města k rozvahovému dni, 

tj. k 31. 12. 2020, s možností výroku: schválena/neschválena. Z tohoto důvodu je předkládána dokumentace 

v rozsahu požadavků zmiňované vyhlášky za účelem schválení účetní závěrky města Fryštáku k 31. 12. 2020. 

Podklady pro schvalování účetní závěrky se dle § 5 rozumí zejména: a) schvalovaná účetní závěrka (rozvaha, 

výsledovka, příloha), b) zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města, c) zpráva útvaru interního auditu 

(není zřízen), d) inventarizační zpráva a e) účetní záznamy a doplňující informace vyžádané schvalujícím 

orgánem. Stěžejní část účetní závěrky tedy tvoří především účetní výkazy – výkazů rozvaha, výkaz zisku a 

ztráty plus příloha, jež byly kontrolovány KÚZK v rámci přezkumu hospodaření města za rok 2020 s tím, že 

výsledek je zdokumentován ve Zprávě z přezkumu hospodaření č. 104/2020/EKO, bez zjištěných chyb v 

účetnictví. Účetní závěrky zřízených příspěvkových organizací byly schváleny usnesením RMF č. U R 

11/2021/VIII/5 ze dne 29. 4. 2021 a č. U R 12/2021/VIII/5 dne 21. 5. 2021. Účetní závěrku projednával také 

Finanční výbor při ZMF, z jehož zápisu č. 2/2021 ze dne 6. 6. 2021 vyplynula podpora členů FV ke schválení 

účetní závěrky města Fryštáku k 31. 12. 2020.  RMF svým usnesením č. U R 14/2021/VIII/2 ze dne 7. 6. 2021 

doporučila ZMF schválit účetní závěrku. 

Připomínky: žádné 

U Z 5/2021/VIII/4 

ZMF v souladu s ust. § 3 písm. c), § 6 vyhlášky č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních 

závěrek některých vybraných účetních jednotek, ve znění pozdějších předpisů, schvaluje Účetní 

závěrku města Fryštáku ke dni 31. 12. 2020 včetně výsledku hospodaření před zdaněním                               

(+ 21.205.736,80 Kč) s tím, že v souladu s ustanovením § 12 odst. 2 vyhlášky č. 220/2013, o požadavcích 

na schvalování účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek, žádný ze členů ZMF 

neuplatnil právo uvést v záznamu o hlasování (usnesení zápisu ZMF), zda hlasoval pro schválení či 

neschválení nebo se zdržel, a nebyl uplatněn žádným členem ZMF požadavek na písemné odůvodnění 

člena ZMF k hlasování o účetní závěrce.  

Pro: 12 Proti: 0    Zdrželo se: 3 (M. Nutilová, DiS., Mgr. R. Lauterkranc, A. Langer) 

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/4 bylo schváleno. 

 

 

5. Opatření ZMF k odstranění chyb a nedostatků uvedených v Zápise č. 104/2020/EKO z přezkoumání 

hospodaření města Fryštáku za rok 2020 

Předložil Mgr. Lubomír Doležel, starosta, a připravila Táňa Petrášová, účetní. Všichni obdrželi materiál 

elektronicky na úložišti. 

Město Fryšták projednalo a schválilo svůj závěrečný účet se zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření 

města za rok 2020. Při dílčím přezkoumání hospodaření nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Při konečném 

přezkoumání hospodaření byly zjištěny chyby a nedostatky, které nemají závažnosti nedostatků uvedených v 

§ 10 odst. 3 zákona č. 420/2004 Sb. pod písmenem c). Přehled zjištění je uveden v Opatření ZMF k odstranění 
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chyb a nedostatků uvedených v Zápise č. 104/2020/EKO z přezkoumání hospodaření města Fryštáku za rok 

2020 (příloha č. 1). 

Připomínky: žádné 

U Z 5/2021/VIII/5 

ZMF v souladu s ust. § 43 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, a § 17 odst. 7 

písm. b) zák. č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, a v 

návaznosti na ust. § 13 odst. 1 písm. b) zák. č. 420/2004 Sb., o přezkoumávání hospodaření územních 

samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, v platném znění, schvaluje opatření potřebná k 

nápravě zjištěných chyb a nedostatků, uvedených ve Zprávě č. 104/2020/EKO o výsledku přezkoumání 

hospodaření Města Fryšták za rok 2020 (viz příloha č. 3 tohoto zápisu) a v souladu s ust.  § 13 odst. 2 

zák. č. 420/2004 Sb., o přezkoumávání hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných 

svazků obcí, v platném znění, podání písemné informace – zprávy o plnění přijatých opatřeních k 

nápravě chyb a nedostatků KÚ ZK, a to do 30 dnů od schválení Závěrečného účtu města Fryštáku za 

rok 2020. 

Pro: 12 Proti: 0    Zdrželo se: 3 (M. Nutilová, DiS., Mgr. R. Lauterkranc, A. Langer) 

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/5 bylo schváleno. 

 

6. Různé 

a.a) Žádost ředitelky Mateřské školy Fryšták, okres Zlín, p. o., o posílení rozpočtu na plat 

nepedagogického zaměstnance 

Předložil Mgr. Lubomír Doležel, starosta, a připravila Bc. Ilona Staňková, ředitelka MŠ Fryšták. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Ředitelka MŠ Fryšták předložila zřizovateli žádost o posílení rozpočtu na plat nepedagogického zaměstnance, 

který je v MŠ zaměstnán na pozici chůvy. Na základě výsledku přijímacího řízení budou třídy opět naplněny 

na max. povolenou kapacitu. V posledních třech letech se MŠ podařilo na tuto pozici získat z Operačního 

programu Výzkum, vývoj, vzdělání (tzv. Šablony) dotaci s financováním až do 31. 8. 2021. Na další období 

bohužel MŠ nesplnila kritéria a dotace nebyla přidělena, tudíž chybí v rozpočtu MŠ částka 55.000 Kč na 

pokrytí mzdových nákladů od 1. 9. 2021 do 31. 12. 2021. RMF usnesením č. U R 16/2021/VIII/3 ze dne 29. 

6. 2021 doporučila ZMF schválit posílení rozpočtu MŠ Fryšták vč. příslušného rozpočtového opatření. 

Připomínky: Bc. Staňková: Mluvila jsem o tom na školské komisi. Máme z dotačního programu operační 

program Výzkum, vývoj, vzdělávání tzv. šablony. Vždy jsme měli na pozici chůvy zaměstnanou osobu. 

Bohužel jsme se tentokrát do té šablony nedostali z toho důvodu, že je tam zásadní podmínka, abychom měli 

přijaté dítě, které dovrší 3 let až ve druhém pololetí. V každém případě těch 55.000 Kč je na 4 měsíce. Je to 

poloviční úvazek i včetně odvodů. Byla bych ráda, kdyby se ta pozice zachovala do konce roku. Od 1. září 

máme 26 přijatých nových tříletých dětí a ta pomoc je tam opravdu znát. Starosta: Já si myslím, že jsme již 

několikrát suplovali stát nebo euro fondy kdy zastupitelstvo zohlednilo tu reálnou potřebu výchovně 

vzdělávací a podpořili jsme pozici asistent pedagoga. Vyplatilo se to jak v mateřské, tak i v základní škole, 

protože ta péče o ty děti, které to potřebují se někde pozitivně projevila. 

U Z 5/2021/VIII/6a.a) 

ZMF s odkazem na usnesení RMF č. U R 16/2021/VIII/3 ze dne 29. 6. 2021 schvaluje posílení rozpočtu 

– navýšení provozního příspěvku Mateřské školy Fryšták, okres Zlín, p. o., na pokrytí mzdových 

nákladů ve výši 55.000 Kč na nepedagogického zaměstnance – chůvu – pro období od 1. 9. 2021 do        

31. 12. 2021, a to z důvodu neschválení dotace z Operačního programu Výzkum, vývoj, vzdělání.  

Pro: 14  Proti: 0    Zdrželo se: 1 (Bc. I. Staňková) 

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/6a.a) bylo schváleno. 

 

 

a.b) Návrh RO č. 13/2021 - přesun finančních prostředků na navýšení provozního příspěvku zřízené 

příspěvkové organizaci města – Mateřské škole Fryšták ve výši 55.000 Kč 

Předložil Mgr. Lubomír Doležel, starosta, a připravila Táňa Petrášová, účetní. Všichni obdrželi materiál 

elektronicky na úložišti. 

Rozpočtové opatření řeší přesun finančních prostředků na navýšení provozního příspěvku zřízené příspěvkové 

organizaci města – Mateřské škole Fryšták  
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Změna rozpočtu v celkové výši  -/+55.000 Kč   

Připomínky: žádné 

U Z 5/2021/VIII/6a.b) 

ZMF schvaluje RO č. 13/2021 

paragraf  / položka popis 

zvýšení / 

snížení 

+ / - 

VÝDAJE 

6409  6121 Ostatní činnosti – budovy, stavby - 55 000 Kč 

  Celkem - 55 000 Kč 

      

paragraf  / položka popis 

zvýšení / 

snížení 

+ / - 

VÝDAJE 

3111  5331 
Mateřské školy – neinvestiční příspěvky 

zřízeným PO 
+ 55 000 Kč 

    Celkem + 55 000 Kč 

Pro: 14 Proti: 0    Zdrželo se: 1 (Bc. I. Staňková) 

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/6a.b) bylo schváleno. 

Termín: 15. 7. 2021        

Zodpovídá: T. Petrášová 

 

 

b.a) Návrh na poskytnutí finanční, popř. materiální podpory obcím postiženým živelnou katastrofou 

Předložil a připravil Mgr. Lubomír Doležel, starosta. Všichni obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Připomínky: Starosta: Řešili jsme tuto otázku i na zasedání Rady města Fryštáku. Vycházeli jsme i z 

dostupných informací z medií. Víte, že těch informací je hodně. Možná jste zaznamenali aktuální zprávy, 

jakou formu pomoci upřednostňují. V podstatě je konstatováno, že je tam dost jídla i lidí. Teď se ta pomoc 

opravdu zužuje do finanční pomoci. Chtěl bych poděkovat i vaším jménem sboru dobrovolných hasičů z 

Fryštáku. Určitě jim patří velké poděkování. Vím, že jsou zase připraveni pomoci. Nakonec jsme se na 

zasedání rady dohodli na finanční pomoci těm nejvíce zasaženým oblastem. Mgr. Knedlová: Já bych chtěla 

radě poděkovat za ty lidi. Starosta: Děkuji paní Knedlové za příspěvek. Určitě to vnímáme všichni stejně. Ing. 

Gálík: Já bych jenom připomněl, že město Fryšták už dlouhodobě přispívá na katastrofy, které se vyskytly na 

našem území. Město poskytlo i finanční dar, když vyhořel Libušín. Vidím to, že držíme tradici. 

U Z 5/2021/VIII/6b.a) 

ZMF v souladu s ust. § 85 písm. c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, a 

v návaznosti na usnesení RMF č. U R 16/2021/VIII/28a.b) ze dne 29. 6. 2021, schvaluje obcím postiženým 

živelnou katastrofou (tornádem), poskytnutí peněžitého daru, a to: 

- Obci Lužice – bankovní účet: 6013175309/0800, ve výši 100.000 Kč, 

- Obci Hrušky – bankovní účet: 6013183309/0800, ve výši 100.000 Kč, 

- Obci Mikulčice – bankovní účet: 6013187369/0800, ve výši 100.000 Kč, 

- Městysu Moravská Nová Ves – bankovní účet: 6013185339/0800, ve výši 100.000 Kč, 

- Městu Hodonín (Pánov) – bankovní účet: 6013195369/0800, ve výši 100.000 Kč. 

Pro: 15 Proti: 0    Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/6b.a) bylo schváleno. 

Termín:  16. 7. 2021  

Zodpovídá: T. Petrášová 

 

 

 



Stránka číslo 8/11 Z 5/2021/VIII 

 

 

 

b.b) Návrh RO č. 14/2021 - přesun finančních prostředků na zajištění finančních darů pro obce 

postižené ničivým tornádem ve výši 500.000 Kč 

Předložil Mgr. Lubomír Doležel, starosta, a připravila Táňa Petrášová, účetní. Všichni obdrželi materiál 

elektronicky na úložišti. 

Rozpočtové opatření řeší přesun finančních prostředků na zajištění finančních darů pro obce postižené 

ničivým tornádem.  

Změna rozpočtu v celkové výši  -/+500.000 Kč   

Připomínky: žádné 

U Z 5/2021/VIII/6b.b) 

ZMF schvaluje RO č. 14/2021 

paragraf  / položka popis 

zvýšení / 

snížení 

+ / - 

VÝDAJE 

6409  6121 Ostatní činnosti – budovy, stavby -      500 000 Kč 

  Celkem -   500 000 Kč 

      

paragraf  / položka popis 

zvýšení / 

snížení 

+ / - 

VÝDAJE 

5269  5321 
Ostatní správa v oblasti opatření pro krizové 

stavy – neinvestiční transfer obcím 
+     500 000 Kč 

    Celkem + 500 000 Kč 

Pro: 15  Proti: 0    Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 5/2021/VIII/6b.b) bylo schváleno. 

Termín: 15. 7. 2021 

Zodpovídá: T. Petrášová 

 

 

 

Diskuse: 

Ing. Gálík: Máte před sebou situační plán města Fryštáku. Jedná se o věc, kde přes naši obec má jít nový 

koridor elektrického vedení vysokého napětí 400 kV. Má to vést od Otrokovic až do Strání. Projekční kancelář, 

která zpracovává dokumentaci na tuto záležitost, tak žádá po městu o souhlas nebo nesouhlas s navrženou 

trasou, kterou máte vyznačenou červeně, která částečně kopíruje D49. Jedná se o to, že by tam vznikl koridor. 

Situace je taková, že v tom koridoru jsou ty sloupy 30 metrů vysoké ve vzdálenosti cca 300 metrů od sebe. 

Kolem nich je ochranné pásmo cca 80 metrů. Tuto trasu jsme na zasedání rady zamítli. Myslíme si, že naše 

území je zdevastované tou D49, proto jsme to zamítli. Uvidíme, jak se k tomu postaví. Zda navrhnou jinou 

trasu. Je to věc, kde zjišťují, jestli s tím obce budou souhlasit. Probíhat to bude postupně. Bude se to 

zapracovávat do územních plánů. Je to dlouhodobá záležitost. To jsou informace, které k tomu máme. Otevřel 

bych k tomu diskusi. Ing. Görig: Existují nějaké alternativy? Ing. Gálík: Oni nás požádali. My jsme jim nějaké 

alternativy navrhli, aby to elektrické vedení vysokého napětí vedlo jinde než přes Fryšták. Postavili se k tomu 

zády. Proto ponechali tuto trasu, kterou dnes vidíme. My se máme vyjadřovat k této trase. Pokud tu trasu 

neodsouhlasíme, tak budou muset hledat jinou vhodnější variantu. M. Nutilová: Máte z toho nějaké 

podrobnější podklady? Třeba důvod, proč zrovna vybrali tuhle trasu? Starosta: Opravdu je to silně přípravná 

záležitost. Je to náš záměr a je to jedna ze 3 variant. Jedna z těch variant úplně míjí ten Fryšták. My jsme řekli, 

že nevíme, jak to bude s tou dálnicí D49. Uvidíme, jak si ministerstvo dopravy poradí a s čím přijdou. Fryšták 

tu dálnici potřebuje i jako obchvat. Chtějí dopředu vědět, zda nám to vadí nebo nevadí. Když se podíváte kudy 
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by to mělo vést. Myslím si, že ten zásah do krajiny je tak silný, že tam určitě nepotřebujeme ještě dávat vysoké 

sloupy. Říkají, že jsou 300 metrů od sebe, ale tam jsou tou šířkou skoro 60 metrů. Mgr. Knedlová: Když se 

tak na to dívám, tak to zase zasáhne Dolní Ves. Starosta: Toto je přípravná fáze. Hlavně hned od samého 

začátku jsme se k tomu postavili negativně. Myslíme si, že je to silně zatěžující pro tu fryštáckou krajinu. Toto 

je nadzemí. To jsou jak ty větrné elektrárny. Mgr. Knedlová: Ta třetí varianta, co je mimo město Fryšták, tak 

ta by vyhovovala? Ing. Gálík: Dovolím si vám přečíst jejich žádost ve které píšou, že v současné fázi se 

zpracovává územní studie. Cílem územní studie je prověřit možné varianty trasy nového elektrického vedení 

ZVN 400 kV Otrokovice – Střelná a na základě komplexního zhodnocení doporučuje nejvhodnější z nich 

k dalšímu sledování v rámci zásad územního rozvoje Zlínského kraje. Klíčovými kritérii při hodnocení 

prověřovaných variant budou zejména vlivy na složky životního prostředí, lokality soustavy Natura 2000 a 

rozvojový potenciál dotčených obcí. V současné fázi zpracování územní studie je trasa záměru variantně 

prověřována, přičemž právě území Fryšták se dotýká jedna varianta. V této souvislosti bychom vás chtěli 

požádat o vyjádření k této variantě. Oni mají nějaké varianty. Nás se týká tato varianta. Kdybychom řekli, že 

s tím souhlasíme, tak s tím budou počítat, že to chceme. Když řekneme, že nesouhlasíme, tak se tím budou 

více zaobírat těmi dvěma variantami. Mgr. Lauterkranc: V té Dolní Vsi, jak je ten malý rybník, tak je takový 

pěkný vstup do té lesní části. Je to tam frekventované třeba vycházkou. Jednak se dá tou stezkou podél té 

přehrady anebo se může zabočit doprava a stoupat nahoru ke Zlínu. Je to tam hezky využívané. V podstatě by 

ten koridor tam vedl v té části, která je pro občany vycházková. Chci, aby to tam bylo zachováno a děkuji za 

vstřícný přístup. A. Langer: Vidím tady, že to je Otrokovice – Střelná. Chci se zeptat, zda je to nějaké posílení? 

Starosta: Tady ty sloupy, které vidíme jsou běžné oproti tomu, co jsou tady tyto. Ing. Gálík: To má být 

propojení se Slovenskem. Starosta: To je nová trať i nové vedení. Ing. Gálík: Mám pocit, když dávali tu první 

žádost, tak jsme jim navrhovali a kreslil jsem jim to a s Fryštákem to nemělo nic společného. Mgr. Knedlová: 

Vzpomínám si, že kdysi jsme nechali osvítit kostel. Ti lidé říkali, že to dělá elektrický šum. Já jsem říkala, že 

to není možné. Nikdy jsem tomu nevěřila. Teď to mám doma, když to vždy vypne, zapne a hučí to. To vysoké 

napětí by muselo některé lidi zbláznit. To elektrické vedení vysokého napětí bude mít pravděpodobně šumy. 

Moc tomu nerozumím, ale myslím si, že by to nebylo dobré.  

 

Starosta nechal hlasovat o technickém usnesení v tomto znění: 

ZMF v návaznosti na usnesení RMF č. U R 16/2021/VIII/9 ze dne 29. 6. 2021 nesouhlasí s předloženou 

trasou elektrického vedení zvláště vysokého napětí ZVN 400kV Otrokovice – Střelná – hranice ČR/SK 

přes katastry Dolní Ves a Fryšták. 

Pro: 15  Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Starosta: Dávám slovo paní Nutilové, která by nám chtěla něco přednášet.  

M. Nutilová: Chtěla bych se domluvit, zda bychom neudělali pracovní zastupitelstvo, až bude prostor, že 

bychom se potkali. Přes prázdniny by si zastupitelé mohli takové věci projít. Přijde mi, že nejsme úplní 

odborníci v tomto. Všechny podklady, které by měly být obcí připravovány, tak aby to připravovali odborníci. 

Starosta: Myslím si, že v neformální diskusi by to bylo akceptováno. Můžeme to nechat na to pracovní 

zastupitelstvo. Tam si myslíte, že by už přišli? M. Nutilová: Ne. Já jsem nikoho neoslovovala. To jsem 

nepochopila. Starosta: Myslíte si, že jsme schopni se ještě sejít před tím 21. 7., že bychom se sešli v pondělí 

a obětovali tomu odpoledne. Můžeme se domluvit na tom termínu 19. 7., jestli by to bylo v 16 hodin, 

dopoledne nebo odpoledne. Ještě to upřesníme. Rozhodně bych se sešel. Máme toho dost k řešení.  

  

Ing. Zlámalík: Chtěl jsem se zeptat, jestli na tom pracovním zastupitelstvu bude taky řeč o potenciálních 

investicích města? Nedávno jsme tady hovořili o tom, že by si město mohlo výhodně peníze vypůjčit. Dále 

bych se chtěl zeptat, zda v plánovaných investicích budeme moci spoléhat na dotační tituly nebo se vydáme 

jinou cestou? Starosta: Ty investice tam dáme. Dáme vám seznam investičních akcích, které se budou týkat 

letošního roku. Ty investiční akce tam můžeme probrat. Mgr. Nášel: Teď už víme, že nedostaneme dotace na 

kino ani na knihovnu. Starosta: Chtěl jsem se zeptat, že jsme se bavili, že zastupitelstvo schválilo zařazení 

investiční akce oprava těch komunikací na ulici Souhrady, Jiráskova a Kvapilova. Oficiální zprávu zatím 

nemáme. Měla by přijít až v srpnu. Chtěl jsem se zeptat. Nevím, jestli jste si všimli, ale na ulici Jiráskova 

máme havárii v souvislosti s novou kanalizací. Tam se opakovaně projevovaly spodní vody. Několikrát se to 
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tam opravovalo. Spojuje se tam stará kanalizace s novou kanalizací. Nebyla poskytnuta dotace, tak výběrová 

komise může rozhodnout o tom, že doporučí investorovi zrušit zakázku kvůli tomu, že tam byla ta vazba na 

poskytnutí té dotace. Můžeme jít tímto, že to odmítneme anebo jestli jsme schopní jít do opravy té komunikace 

Jiráskova z vlastních prostředků. Mgr. Nášel: Je to havarijní stav. Starosta: Stejně do toho budeme muset jít a 

vyřešit to. Je otázka, jestli když tam budeme kopat v té spodní části, jestli to nezrealizujeme v letošním roce. 

Mgr. Knedlová: Jiráskova má určitě přednost. Tam to vypadá hrozně. Starosta: Ano, přesně tak. Ta 

komunikace je jednou z nejhorších. Bavíme se tady o tom delší dobu. Ing. Gálík: Uvidíme, co bude potřeba 

udělat s tou kanalizací. Kdyby tam byly výkopy třeba 2 metry do hloubky, tak by se mohlo stát, že opravíme 

komunikaci a za rok nám to „sedne“ v těch místech. Možná bych to nechal na zvážení, jak to dopadne s tou 

kanalizací. Starosta: To si můžeme říct toho 19. 7. Ing. Gálík: Myslel jsem to tak, že udělat tu kanalizaci, 

zasypeme to kamením a říct si, že to za rok spravíme. Ševčík: My tam máme peníze na tom fondu, které 

můžeme použít na spravení té kanalizace. Ing. Gálík: Ano, to máme, ale nevíme, čí ta kanalizace je.  

 

Ing. Zlámalík: Na ulici Komenského proběhlo připojení na rodinný dům, který se tam staví. Byla tam narušena 

cesta. Je to improvizovaně spraveno. Chtěl bych se zeptat, zda je to konečný stav nebo jestli město má v plánu 

s tím něco dělat? Starosta: Neměl by to být konečný stav, protože vždy se píše do těch požadavků města 

uvedení do původního stavu. Takže to prověříme. Chodník i ta cesta. Určitě to prověříme.  

 

A. Langer: To hřiště H + M jsme už přebrali nebo nám dali nějaké podklady. Starosta: Teď poslali smlouvu. 

A. Langer: Předminule jsme se o tom bavili, ale nebyly podklady. Ing. Drahotuská: Smlouva přišla minulý 

týden po zastupitelstvu. Dali jsme ji ke kontrole paní Mgr. Řehové. Dnes dopoledne přišlo vyjádření, že 

smlouva je v pořádku a je připravena k projednání. A. Langer: Smlouva je v pořádku, ale tam jsou ty detaily 

jako převod z kraje atd. Ing. Drahotuská: Dostala všechny informace. Starosta: Řeknu to tak, jestli je potřeba 

do toho nahlédnout. Smlouva je jedna věc a technické parametry jsou druhá věc. A. Langer: Já nevím, co ta 

smlouva obsahuje. Narážím na to, že se tenkrát jednalo o tom, že nepřevezmeme nádrž a je tam i budova a 

kanál. A já nevím, jestli to tedy bude naše, protože jsme řekli, že s tím nesouhlasíme. Nevím, co je v té 

smlouvě, co přebereme nebo nepřebereme. Ing. Gálík: To je liniová stavba, a to se k tomu hřišti nevztahuje. 

To není součástí hřiště ani toho převodu.  

 

Mgr. Lauterkranc: V rámci mého zmocnění, co se týká cyklostezky Holešov-Zlín. Absolvoval jsem všechna 

jednání a potřeboval bych to probrat a domluvit se, co bude dál. Jedná se o bod, kde by se spojil Zlín 

s Fryštákem. Potřeboval bych se posunout o krok dál. Starosta: Určitě. Myslím si, že se ty dotčené obce mohou 

také podílet na popisu na zpracování toho dokumentu, kde se vytyčí, co se chce a v jakém časovém prostoru. 

Domluvte se s panem Ing. Gálíkem. Mgr. Lauterkranc: Domluvím se s panem Ing. Gálíkem. Zkusím něco 

navrhnout. Potom bychom si to odsouhlasili. Pak se domluvíme i na dalším postupu, do jaké úrovně bych to 

řešil já. Starosta: Řešíme ještě jeden problém s Lesy ČR, a já jsem požadoval právě v návaznosti, jak řešíte to 

propojení, aby se zavázali ke spolupráci. Lesy ČR, mají zájem na nějaké směně pozemků. Říkal jsem, že 

můžeme pokračovat dál, ale za určitých podmínek. Jednou z podmínek je to, že nebudou dělat problémy s tím 

koridorem, tak jak je připraven. Kolem té silnice z Přílep do toho Lukovečka. Potřebují, aby to bylo cyklotrasa, 

aby ji mohli využít. Když se ty obce složí, a dokonce Lesy ČR můžou čerpat dotace na ty účelové komunikace. 

Myslím si, že je to přijatelné. Jakmile přijde ten dopis, tak vám k tomu dám materiál. 

 

Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 17.30 hodin. 

 

 

Přílohy zápisu: 

1. Prezenční listina 

2. Závěrečný účet města Fryštáku za rok 2021 

3. Zpráva č. 104/2020/EKO o výsledku přezkoumání hospodaření města Fryšták za rok 2020 
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Zápis byl vyhotoven dne: 8. 7. 2021 
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